



香港汽車會  
HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION  
Est. 1918



## 香港賽車運動教練制度 教練牌照註冊

香港汽車會於 2017 年成為中國香港體育協會暨奧林匹克委員會的會員，標誌著賽車運動在香港已被納入為常規體育項目。

作為賽車運動的體育總會，本會明白教練培訓和資格認證對日後推動賽車運動發展的重要性，因此正式推行賽車運動教練制度，以提高教練專業之水平和認受性。

本會將於 2020 年 2 月 28 日起正式接受本年度第一期申請。有志投身教練工作人士請參閱「[教練牌照註冊申請及須知](#)」。

如有查詢，請於辦公時間致電賽事部 3583-3618 / 6010-4411 或電郵至 [motorsports@hkaa.com.hk](mailto:motorsports@hkaa.com.hk)。

香港汽車會賽事委員會  
2020 年 2 月 27 日

2020/Coach/Bulletin/002



香港汽車會  
HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION  
Est. 1918



## Hong Kong Motorsport Coaching System Registration of Motorsport Coach Licence

The Hong Kong Automobile Association is a member of the Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China since 2017. Motorsport is recognized as one of the national sports in Hong Kong.

As a National Sports Association, we understand the importance of enhance the professionalism of coaches and standardise the qualification levels. Hence, The HKAA is hereby launching the Hong Kong Motorsport Coaching System.

The application is now opened from 28<sup>th</sup> of February 2020 for the first examination intake. Please refer to the notice "[Application for Motorsport Coach Licence](#)" at our website.

For inquiries, please contact us at 3583-3618 / 6010-4411 or email to [motorsports@hkaa.com.hk](mailto:motorsports@hkaa.com.hk)

For and on behalf of  
Motorsport Council of HKAA  
February 27, 2020

2020/Coach/Bulletin/002